

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

April 22, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. The completion of the training center construction
2. As many as 8 brothers and sisters who are ready for baptism
3. New House fellowship at Bibirabath
4. 10 students who have completed the “one to one: module and have responded positively to follow Christ.”
5. A new gynaecologist and full time staff who have joined the clinic

Pray for:

1. Challenging situation after the refusal of FCRA
2. Mokhamberia center will be discontinued because of the present crisis and the expiration of the lease contract
3. Wisdom for the team to look for alternative routes for funding
4. Medical unit to be registered as separate entity and to become self-sustained
5. VBS planned for the month of May

Hills Academy - Rose

1. 3 students have left because of health problems and others still have some problems also
2. Chapel Hall is still not finished, so we couldn't have any school chapel service and children worship service on Sunday morning and any other gathering. Please pray for it to finish soon.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread.
2. Facing difficulties with daily bread.
3. Resettlement for many of the homeless, refugees, and famine in Myanmar.
4. All Beulah kids for growing up both sides of physically and spiritually.
5. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

1. More advanced battles in different areas inside Myanmar & resistance forces are gaining ground base camps. In some areas, Junta forces surrendered or defeated. junta's brutal air strikes continued to civilian communities without battles, killed civilians including children last few days. Please continue to pray for the protection of lives.

2. The situation with Myawaddy, border town in Thai Myanmar border is still not stable and complicated. Junta's effort to send heavily armed forces to regain control of Myawaddy, (next to Maesot) attempting to cross through mountain range, but ethnic armed groups are trying to cut them off & battles are continuing every day. Please kindly pray for those in battle areas. And they would surrender and give up their plans.
3. Please kindly pray for those fled to Maesot area, many in troubles, difficulty to survive, as well as safety from police arrests from Thai side.

宣教禱告運動：緬甸和印度

四月二十二日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

1. 培訓中心建設完成
2. 多達 8 位弟兄姊妹準備受洗
3. Bibirabath 的“新屋團契” (New House Fellowship)
4. 10 名學生完成了「一對一」模組並積極回應, 願意跟隨基督。
5. 加入診所的新婦科醫生和全職醫生
6. FCRA 被拒絕後面臨的挑戰
7. 由於目前的危機和租賃合約到期, Mokhamberia 中心將停止營運
8. 賜團隊智慧從別的途徑找到資金。
9. 醫療部將註冊為獨立單位, 並開始自給自足
10. VBS 計劃於五月進行。

印度山區學校 - Rose

1. 3 名學生因健康問題離開, 有些學生也同樣有問題。
2. 教堂大廳還沒有完工, 所以我們在週日早上無法舉行學校早會, 兒童禮崇拜, 以及任何其他的聚會。請祈禱工程盡快完成。

Beulah 兒童之家 – Pastor Joseph

代禱事項：

1. 為因通貨膨脹而孩子們得不到日常溫飽禱告。
2. 為能安置緬甸許多無家可歸者、難民、和飢荒者禱告。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上的成長。
4. 緬甸人民得到和平與公義。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

1. 緬甸境內有着更激烈的戰爭，反政府軍重奪多個營地。在某些地方，政府軍被打倒及投降。但政府軍空襲持續，在過往幾天殺害無辜人民，當中包括小孩。請繼續為人民生命得到保護祈禱。
2. 在泰國緬甸邊境，Myawaddy 的情況持續不穩定。政府軍派遣大量軍隊到 Myawaddy (在 Maesot 隔壁) 試圖跨越山嶺，但人民軍隊在阻止他們，所以每天都有戰事。請為這場戰事祈禱，願意政府軍投降，並放棄他們的跨山計劃。
3. 請為逃到 Maesot 地區的緬甸人祈禱，他們生活困難，努力求存，每天都在逃避泰國警察的追捕。